
*Assuming average monthly spend of AED 15,000 (20% on Etihad, Dining, Hotel. 20% on Domestic spends. 15% on International spend Non (EU) and (EU). 30% on Utility, Supermarket and Government.
Terms and Conditions apply. The above calculation is only a representation of savings available with Emirates NBD Etihad Guest Visa Elevate Credit Card. This is based on current market rates and assumptions on card/benefit 
utilisation which are individual in nature and/or subject to change. All charges, commissions and fees are exclusive of Value Added Tax or any other similar sales tax (VAT). The Borrower hereby agrees to pay an amount in respect 
of any applicable VAT.
*Upon completing one (1) return flights (excluding redemption flight) on Etihad Airways within 6 months of Card issuance, Etihad Guest Gold Tier will be issued.
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Emirates NBD Go4it 
Platinum Credit Card
Unique benefits 
>  Built-in Nol chip to make payments at RTA Parking Meters, Metro
    (Gold cabin), Bus and Waterbus
>  Exclusive convenience with Nol and Salik Auto Top-up facility
>  5 times the rewards - 5 Plus Points for every AED 200 spend on
    weekends & RTA and 1 Plus Point for every AED 200 spend on weekdays
>  Great savings on movie tickets - Book Reel Cinema tickets online and grab
    two regular movie tickets for AED 42 instead of AED 84, plus get 20% off 
    on Cinema Food & Beverages
>  Free rides on RTA’s Dubai Ferry (Business Class) - waterfront route
    providing views of Old Bastakiya, Gold Souk, Jumeirah beach, World
    Islands and Burj Al Arab
>  Complimentary Life Insurance of AED 100,000
>  Exclusive dining discounts with Bon Appétit - up to 30% discounts at
    over 1,500 restaurants across UAE

Credit Cards

To apply, please call: __________________________________________           _________________________________________________

Great value and huge savings!

Exclusive Benefits Annualised
Value (AED) Basis of Savings*

Introductory Offers
>  Life Insurance cover of AED 100,000 500 Normal applicable insurance premium
Unparalleled Rewards Earning
>  Weekend spends: 5X Plus Points for every
    AED 200 spend
>  RTA spends: 4X Plus Points for every 
    AED 200 spend
>  Weekday spends: 1X Plus Point for every
    AED 200 spend

872
Assuming retail spends of AED 3,500 per month
(5% spends on RTA, 20% during weekdays and
75% during weekends)

Exclusive Lifestyle Benefits
>  2 movie tickets at the price of AED 42 and
     a free upgrade on beverage and popcorn 1,008 Assuming 2 movie tickets per month – savings of 

 AED 42 per 2 tickets

>  Free rides on Dubai Ferry (Business Class) 300 Assuming 4 rides in a year; Regular price AED 75 per
Business Class ticket

>  Savings from dining discounts 750 Average 15% savings on dining spend of AED 5,000 at
partner outlets

>  Free Travel Insurance of up to USD 250,000 300 Average premium for insurance cover
>  Promotional offers - Discount on air tickets     
    and holiday packages (5% on air tickets and     
    10% on holiday packages)

300 Assuming ticket purchases worth AED 6,000 in a year

>  Supplementary Card Fees 49 Card offered free

You pay (Annual Fee) 199
Free for Life

You save 4,079 Interest rate of 3.49% per month



بطاقات الائتمان

 *بإفتراض معدل إنفاق شهري وسطي يبلغ 15,000 )20% لدى الاتحاد للطيران والمطاعم والفنادق. 20% كعمليات نفقات محلية. 15% كعمليات إنفاق دولية خارج دول الاتحاد الأوروبي وفي )الاتحاد الأوروبي(.
30% على المرافق العامة والسوبر ماركت، والخدمات الحكومية.

تطبّق الشروط والأحكام. الحسابات المذكورة أعلاه هي نموذج للتوفير التي سيمكن الاستفادة منه مع بطاقة إيليفيت ضيف الاتحاد فيزا الائتمانية من بك الإمارات دبي الوطني. تعتمد هذه الحسابات على أسعار السوق الحالية مع افتراض 
 استخدام البطاقة/المزايا التي هي فريدة بطبيعتها و/أو خاضعة للتغيير. 

كافة الرسوم، العمولات والأتعاب مستثناة من ضريبة القيمة المُضافة أو أي ضريبة مبيعات أخرى مماثلة )VAT(. يوافق المُقترض بموجبه على أن يسدد مبلغ ما بخصوص أى ضريبة قيمة مُضافة معمول بها.

*سيتم إصدار فئة ضيف الاتحاد الذهبية بمجرّد إكمال رحلة ذهاب وإياب واحدة )1( )باستثناء الرحلة التي تمّ استبدالها( عبر الاتحاد للطيران في غضون 6 أشهر من إصدار البطاقة.
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للتقدم بطلبك، يرجى الاتصال على: __________________________________________________              ______________________________________________

مزايا فريدة
 <   شريحة نول مدمجة للدفع في أجهزة مواقف السيارات التابعة لهيئة الطرق والمواصلات،

     المترو )الدرجة الذهبية(، الحافلات والعبرات
<   تسهيلات حصرية مع إمكانية إعادة تعبئة الرصيد في حساب سالك وبطاقة نول

 <   5 أضعاف المكافآت - 5 نقاط “بلاس بوينتس“ مقابل كل 200 درهم تنفق في عطلة
      نهاية الأسبوع وعلى خدمات هيئة الطرق والمواصلات بشكل عام، ونقطة “بلاس بوينتس“

     مقابل كل 200 درهم تنفق خلال أيام الأسبوع
 <   توفير أكثر على تذاكر السينما - احجز تذاكر ريل سينما عبر الإنترنت واحصل على تذكرتين

      عاديتين مقابل 42 درهم بدلًا من 84 درهم، بالإضافة إلى خصم  20% على المأكولات
     والمشروبات في السينما

 <   جولات مجانية على متن “فيري دبي“ التابع لهيئة الطرق والمواصلات )درجة رجال الأعمال( -
      مسار الواجهة البحرية المطل على البستكية القديمة، سوق الذهب، شاطئ الجميرا،

     جزر العالم وبرج العرب
<   تأمين مجاني على الحياة بقيمة 100,000 درهم

 <   تخفيضات حصرية في المطاعم مع برنامج “بون أبيتيت“ تصل إلى  30% في أكثر من
     1,500 مطعم في جميع أنحاء الإمارات العربية المتحدة

قيمة عالية وتوفير أكبر.

بطاقة ائتمان “انطلق معها“ بلاتينيوم
من بنك الإمارات دبي الوطني

القيمة السنويةمزايا حصرية
قاعدة التوفير*)درهم(

عروض تمهيدية

قيمة قسط التأمين الطبيعي المطبق500<   التأمين على الحياة بقيمة 100,000 درهم

اكتساب مكافآت غير مسبوقة

 <   النفقات خلال عطلة نهاية الأسبوع: 5 أضعاف نقاط 
     “بلاس بوينتس“ مقابل كل 200 درهم تنفقها

 <   نفقات هيئة الطرق والمواصلات: 5 أضعاف نقاط
     “بلاس بوينتس“  مقابل كل 200 درهم تنفقها

 <   النفقات خلال أيام الأسبوع: نقطة وضعفها “بلاس  
      بوينتس“ مقابل كل 200 درهم تنفقها

872
بافتراض أن قيمة نفقات التجزئة تعادل 3,500 درهم شهرياً

)5% على هيئة الطرق والمواصلات،  20% خلال أيام الأسبوع
و75% في عطلة نهاية الأسبوع(

مزايا حصرية لأسلوب الحياة

<   تذكرتين سينما بسعر 42 درهم وترقية مجانية على
بافتراض أنك قمت بشراء تذكرتين سينما في الشهر - فإنك توفر1,008     المشروبات والفشار

42 درهم مع كل تذكرتين

بافتراض أنك قمت بأربع جولات في السنة، حيث أن السعر300<   جولات مجانية على متن فيري دبي )درجة رجال الأعمال(
العادي هو 75 درهماً مقابل تذكرة درجة رجال الأعمال

توفير بمعدل 15% في المطاعم عند إنفاق 5,000 درهم في750<   التوفير من خلال الخصومات في المطاعم
المطاعم المشاركة

متوسط قسط تغطية التأمين300<   تأمين مجاني على السفر يصل لغاية 250,000 دولار أمريكي

 <   عروض ترويجية - خصم على تذاكر الطيران وعروض   
      العطلات )5% على تذاكر الطيران و 10% على عروض 

العطلات(
بافتراض أنك قمت بشراء تذاكر بقيمة 6,000 درهم في السنة300

البطاقة مقدمة مجانا49ً<   رسوم البطاقات الإضافية

199المبلغ الذي تدفعه )رسم سنوي(
مجاناً مدى الحياة

سعر الفائدة 3.49% في الشهر4,079المبلغ الذي توفره


